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Abstract (en)
The concrete spacer serves to fix the distance between armouring (3) and formwork (4) on concreting. To obtain a satisfactorily tight concrete
covering of the armouring (3), the surface parts (1, 2) of the concrete spacer according to the invention which come into contact with the unset
concrete between armouring (3) and formwork (4) exhibit a roughness which corresponds at least to the particle size of the unset concrete and/or a
profile which corresponds at least to this roughness and has grooves or ridges running parallel to the formwork (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Betonabstandhalter dient zur Festlegung des Abstandes zwischen Bewehrung (3) und Schalung (4) beim Betonieren. Zur Erzielung einer
befriedigend dichten Betondeckung der Bewehrung (3) weisen die mit dem Frischbeton zwischen Bewehrung (3) und Schalung (4) in Kontakt
tretenden Oberflächenpartien (1,2) des erfindungsgemässen Betonabstandhalters eine mindestens der Körnung des Frischbetons entsprechende
Rauhigkeit und/oder eine mindestens dieser Rauhigkeit entsprechende Profilierung mit parallel zur Schalung (3) verlaufenden Rillen oder Graten
auf.
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